

March 2024

Thank you for your participation in the HKTDC Hong Kong International Medical and Healthcare Fair 2024. Please note that the following circulars and items will be included in your exhibitor package:

- Circular (1) Online Exhibitors' Manual & Order Forms for Additional Facilities and Services, (Submission deadline for additional facilities: 3 Apr 2024)
- Circular (2) Exhibitors Badges, Contractor Badges & Vehicles Passes
- Circular (3) Move-in & Move-out Arrangement
- Circular (4) Overnight Storage for Exhibits
- Circular (5) Important Exhibition Regulations
- Circular (6) Ready Time of Booth Decoration and Exhibits & Receiving Buyers at HKTDC Fairs
- Circular (7) Immigration Regulations to be Observed and Followed by Exhibitors
- Circular (8) Security Measures and Related Issues
- Circular (9) Caution on Third Party Promotional Offers and Rental of Credit Card Payment Terminals
- Circular (10) Caution on Arranging Payment and Fraudulent Emails/Phone Calls
- Circular (11) Guidance to Custom Built exhibitors for on-site usage of electricity
- Circular (12) New Measures on Custom-Built Participation
- Circular (13) Standard Booth Decoration & Practice for Metal Scaffolding Safety
- Circular (14) Exhibitor's Brief on Protection of Intellectual Property Rights (IPR)
- Circular (15) Special Attention to Relevant Ordinances
- Circular (16) Undesirable Medical Advertisements Ordinances
- Circular (16) Regulating Disposable Plastic Tableware and Other Plastic Products

The Exhibitor's badges and Electronics Vehicle Entry Permit will be distributed before the fair. For details, please feel free to contact our staff.

歡迎參加香港貿發局香港國際醫療及保健展 2024。請檢查已領取的通告及資料是否齊全。

- 通告 (1) 網上參展商手冊及額外設施及服務 (額外設施申請之截止日期：2024 年 4 月 3 日)
- 通告 (2) 參展商工作證、承建商工作證及車輛許可證
- 通告 (3) 進館及撤館交通安排
- 通告 (4) 展品通齊貯存服務
- 通告 (5) 展覽會重要規則
- 通告 (6) 開放攤位予買家參觀 及 參展商接待買家須知
- 通告 (7) 參展商須遵守的人境規例
- 通告 (8) 有關防止展品遺失或盜竊的保安措施
- 通告 (9) 提防由第三者提供之推廣優惠 及 有關信用卡終端機租賃服務
- 通告 (10) 小心處理有關繳付參展費用之安排及欺詐電郵/電話騙案
- 通告 (11) 特裝參展商注意現場使用電力指引
- 通告 (12) 特裝參展新措施
- 通告 (13) 標準展臺攤位佈置 及 金屬棚架安全守則
- 通告 (14) 有關保護智慧財產權措施及參展商須知
- 通告 (15) 須額外注意之法例及規則
- 通告 (16) 不良廣告 (醫藥) 條例
- 通告 (17) 管制即棄膠餐具和其他塑膠產品的新法例 <最新資訊>

附件 1 參展商登記进场手續



參展商工作證 及 電子運輸車輛入場証 將於展覽前另行派發。若有任何疑問，請致電與本局職員聯絡。

| Name                    | Phone           | Fax             | Email  |
|-------------------------|-----------------|-----------------|--|
| Ms. Lily Lam 林麗麗小姐      | (852) 2240 5815 | (852) 3543 8798 | <a href="mailto:lily.ll.lam@hktdc.org">lily.ll.lam@hktdc.org</a>           |
| Ms. Carrie Ma 馬嘉詠小姐     | (852) 2240 4277 | (852) 3543 8721 | <a href="mailto:carrie.kw.ma@hktdc.org">carrie.kw.ma@hktdc.org</a>         |
| Ms. Cynthia Leung 梁詠然小姐 | (852) 2240 5809 | (852) 3746 6719 | <a href="mailto:cynthia.wy.leung@hktdc.org">cynthia.wy.leung@hktdc.org</a> |
| Ms. Cherry Sung 宋卓慧小姐   | (852) 2240 4352 | (852) 2169 9693 | <a href="mailto:cherry.cw.sung@hktdc.org">cherry.cw.sung@hktdc.org</a>     |